

基督教宣道會大澳幼稚園  
C & M A Tai O Kindergarten

通告 2019-2020 上學期 家長講座『伴你童行』 Ref:2019-021

各位親愛的家長：

本園與女青年會及宣道會大澳堂將訂於十一月十五日舉行「家長講座」，誠意邀請你們出席，目的是透過講座讓家長了解特殊教育需要的特徵，認識現時的轉介流程以及教導家長協助幼兒學習的技巧。

祈望 貴家長能出席並一同協助孩子健康快樂成長。

講座主題：伴你童行家長講座

日期：二零一九年十一月十五日(星期五)

時間：上午十時半至十二時

地點：宣道會大澳堂（大澳永安街 52 號）

如有任何查詢請致電 2985 6202 與陳校長聯絡。

此致

貴家長

基督教宣道會大澳幼稚園  
校長：陳美蓮謹啟

二零一九年十一月七日



(回 條)

Ref:2019-021

通告 2019/2020：家長講座『伴你童行』

※ 請於 11 月 11 日(星期一)或之前交回條給校務處郭姑娘 ※

敬覆者：

本人乃\_\_\_\_\_之家長，現(同意/ 未克) 參與 貴校舉行之  
家長講座『伴你童行』活動。

此 致

基督教宣道會大澳幼稚園

家長簽署：\_\_\_\_\_

參與家長電話：\_\_\_\_\_

(請刪去不適用之部分)

日期：\_\_\_\_\_

基督教宣道會大澳幼稚園  
C & M A Tai O Kindergarten

2019-2020 1<sup>st</sup> Term Parent Talk Notice Parent Talk “Emotions and Parenting” Notice

Ref 2019-021

07 November 2019

Dear Parents/Guardians,

I am pleased to invite you to the Parent Seminar of the theme “Understanding Children With Special Educational Needs” on 15<sup>h</sup> November 2019 to participate in the talk of the topic “Understanding Children With Special Educational Needs” for a better understanding of the symptoms of students with special educational needs (SEN), the current referral systems and resources as well as several skills to assist children’s learning process. We hope you can attend the talk and to help children grow up healthily and happily.

Details are as follow:

Topic of the talk: Understanding Children With Special Educational Needs

Date: Friday 15<sup>th</sup> November 2019

Time: 10:30am-12:00am

Venue: Tai O Alliance Church (G/F, Wing On Street 52, Tai O)

If you have any enquiry, please feel free to contact the principal Ms. Chan at 2895 6202.

Yours faithfully,

Maisy Chan

Principal

Christian & Missionary Alliance Tai O Kindergarten



Reply Slip

Ref 2019-021

“2019-2020 1st Term Parent Talk ” Notice

✂ Please return reply slip to the class teachers on or before 11 November 2019 ✂

To Whom It May Concern,

I, the parent/guardian of \_\_\_\_\_ (Student’s name) of Class \_\_\_\_\_.

acknowledge the receipt of the circular regarding the parent talk of “” and I will

\*attend / not attend the talk.

Parent/Guardian’s Signature: \_\_\_\_\_

Parent’s Phone Number: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

\*Please circle your option